

### **Senior Lecturer an der CAA in Hangzhou**

(English version below)

Das Sino-Deutsche Kooperationsprogramm zwischen der Brand University of Applied Sciences und der China Academy of Arts in Hangzhou sucht nach einem Senior Lecturer.

Gesucht ist eine kreative Persönlichkeit mit Lehrerfahrung, Promotion oder langjähriger einschlägiger Berufserfahrung im Bereich Branding und/oder Advertisement, die vor Ort in Hangzhou Kurse im Master-Studiengang Brand Innovation mit Schwerpunkt International Brand Communication unterrichtet, und die bereit ist, kleinere administrative Aufgaben zu übernehmen.

Das Salär bemisst sich nach Arbeitsumfang; Anreise, Unterkunft und einfache Krankenversicherung werden übernommen.

Bewerbungsunterlagen sowie Fragen gerne an:

Prof. Dr. Stefan Waller  
Academic Director International  
[stefan.waller@brand-university.de](mailto:stefan.waller@brand-university.de)

---

### **Senior Lecturer at CAA in Hangzhou**

The Sino-German cooperation program between Brand University of Applied Sciences, Hamburg and the China Academy of Arts in Hangzhou is looking for a Senior Lecturer.

We are looking for a lecturer with a creative personality, teaching experience, either a doctorate or many years of relevant professional experience in the field of branding and/or advertising, who is willing to teach courses in the Master's program in Brand Innovation with a focus on International Brand Communication on site in Hangzhou, and is also willing to take on smaller administrative tasks.

Salary is based on the amount of work; travel, accommodation and basic health insurance will be covered.

Please send your application and any questions to:

Prof. Dr. Stefan Waller  
Academic Director International  
[stefan.waller@brand-university.de](mailto:stefan.waller@brand-university.de)